
Bijlage
Behorend bij: Notitie Scenario’s Toekomst voetbal 2e Exloërmond 

Onderwerp: Bespreking met vier betrokken partijen.

Inhoud:

Aanleiding

De notitie Scenario’s Toekomst voetbal 2e Exloërmond is in concept voorgelegd aan vier 
betrokken partijen, te weten de voetbalverenigingen De Treffer ’16 en TEVV, het dorpshuis 
en het echtpaar dat de Hunsowhal beheert en de kantine daar pacht. Hieronder volgt een 
beknopte weergave van de reacties van deze gesprekspartners.

Reacties partijen

Dorpshuis / dorpsbelangen 2e Exloërmond
Het bestuur heeft, voorafgaand aan het overleg met de gemeente, enkele vragen 
gesteld:
1. Is de notitie alleen naar dorpsbelang gestuurd of ook al naar de beide 
voetbalverenigingen? 
2. Bij scenario 1 staat dat een meerjaren huurovereenkomst wordt overwogen.
Kan daarnaast dan nog een andere vereniging de velden huren?

De antwoorden vanuit de gemeente:
1. De conceptnotitie is ook naar de beide voetbalclubs en het beheerdersechtpaar van de 
Hunsowhal gestuurd.
2. Ja, naast het afgeven van een meerjaren-huurovereenkomst kan een andere club in 
feite ook huren. Dit is onderdeel van het scenario middellange termijn.

Dorpsbelangen geeft in het overleg nog aan dat als optie ook meegenomen kan worden de 
mogelijkheid van gebruik van het dorpshuis als kantine voor De Treffer ’16. Verder vindt 
het bestuur het eventueel opknappen van de kleedkamers bij het dorpshuis is een goede 
optie. Zij hebben daar nog € 5.000,- euro voor op de plank liggen. De gemeente heeft 
eenzelfde bedrag voor dit doel gereserveerd.

Daarnaast heeft het bestuur verder geen inhoudelijke vragen of opmerkingen meer ter 
berde gebracht.

De vv De Treffer '16
Deze voetbalvereniging heeft vooraf schriftelijk uitgebreid gereageerd op de notitie, zodat 
tijdens het overleg er veel zaken gericht konden worden uitgelegd en toegelicht.
Een aandachtspunt vanuit de Treffer ’16 is de capaciteit en de kwaliteit van de velden, met 
name als er twee clubs gebruik van gaan maken.

Ook: hoe om te gaan met voorzieningen als lichtmasten en veldreclame. Verder vindt de 
club dat de ontwikkeling van een IKC los moet worden gezien van het sportcomplex, 
waarbij het in stand houden van de locatie (huidige) dorpshuis met kleedkamers niet 
duurzaam is. Een optie in dit verband: uitbreiden van de Hunsowhal ten behoeve van de 
buitensporten aldaar. Van belang voor de club is een dorpsgedragen oplossing, met oog 
voor alle doelgroepen en leeftijden.



Tijdens het overleg met de club is uitgebreid ingegaan op de 1e inhoudelijke reactie. Dit 
heeft tot enkele aanpassingen in de notitie geleid, met als belangrijkste de optie van 
uitbreiding van der Hunsowhal.

De (werkgroep) TEVV
Bij de KNVB wordt momenteel bekeken of TEVV volgende seizoen aan de voetbalcompetitie 
mag meedoen. De club, bij monde van Jakob Bolk (secretaris TEVV), heeft als reactie op 
de conceptnotitie Scenario’s Toekomst voetbal 2e Exloërmond het navolgende gemeld.
TEVV is bereid om zowel de kleedkamers als de velden met De Treffer'16 te delen. Zij 
willen alle medewerking en steun verlenen in het zoeken naar oplossingen die er mogelijk 
toe leiden dat beide verenigingen gebruik kunnen maken van het sportcomplex in Tweede 
Exloërmond. Het gezamenlijk gebruik maken van de velden en kleedkamers zien ze niet 
als een obstakel.

Dhr. en mw. Bolk, pacht (kantine) en beheer Hunsowhal
Zij geven aan dat ze de pacht en het beheer de komende jaren willen voortzetten. Met de 
voetbalclubs hebben ze niet of nauwelijks contact. Wel merken ze op dat de kleedruimten 
in de Hunsowhal niet geschikt zijn het voetbal. De vervuiling en de slijtage zijn veel 
sterker dan bij het gebruik door binnensporters. Daarom moet er volgens hen spoedig 
een andere oplossing komen.
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